



2020年10月15日

致：全体初三(一)班、初三(二)班和高三学生家长

统考预考和提早放学通告

2020 年度统考预考将在以下日期进行，校方促请家长监督孩子温习功课，以期考到好成绩：

初中部：19/10(星期一)至 23/10(星期五)

高中部：19/10(星期一)至 28/10(星期三)

2. 考试期间初中部的联课活动将会暂停两天，即 20/10(二)和 22/10(四)。高中部的学生将于以下日期提早放学：

星期二：20/10 (放学时间为下午 2 时 35 分) (全体高三学生)

星期四：22/10 (放学时间为下午 1 时 55 分) (C3 班和 CV3 班)

星期四：22/10 (放学时间为下午 2 时 05 分) (S3 班)

星期二：27/10 (放学时间为下午 2 时 35 分) (全体高三学生)

特此函告，敬请垂注。

15th October 2020

TO : PARENTS OF J3(1), J3(2) AND SENIOR 3 STUDENTS

Notice of UEC Trial Examination & Early Dismissal

Please be informed that the UEC trial examination will be held on the following dates :

Junior Forms : 19/10 (Monday) to 23/10 (Friday)

Senior Forms : 19/10 (Monday) to 28/10 (Wednesday)

2. Co-curriculum activities for Junior forms will be cancelled during examination period (20/10 & 22/10). School will dismiss early for Senior 3 students for the following dates :

Tuesday : 20/10 (School will dismiss at 2.35 p.m.) (All Senior 3 students)

Thursday : 22/10 (School will dismiss at 1.55 p.m.) (C3 and CV3 students)

Thursday : 22/10 (School will dismiss at 2.05 p.m.) (S3 students)

Tuesday : 27/10 (School will dismiss at 2.35 p.m.) (All Senior 3 students)

Thank you.


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长